

西班牙語課程

Spanish is the third most spoken language in the world and the official language in 21 countries

西班牙語是全球第三大語言, 亦是 21 個國家的官方語言



西班牙語初階

SPANISH MASTERCLASS FOR IB DP STUDENTS

西班牙語考試 衝刺班







Spanish for Beginners 西班牙語入門班

(N7002)

Time 時間: Saturday 星期六, 14:00-15:00



Ages 7-10

Beginners course designed for students aged 7 to 10. It serves as a perfect introduction to Spanish language and culture. Spanish is the third most spoken language in the world and the official language in 21 countries. Our objective is that children that have enrolled this course are in a vantage position, by knowing a new language which will certainly benefit their creative thinking and language acquisition skills, plus a cultural enrichment and a base for their future studies. Our programs are endorsed by Instituto Cervantes, the official institution for Spanish language learning worldwide.

西班牙語零基礎課程,為 7 至 10 歲學生而設,是認識西班牙語言與文化的絕佳入門課程。西班牙語是全球第三大語言,亦是 21 個國家的官方語言。我們的目標是讓參加此課程的學生透過學習一門新語言,獲得優勢,提升創意思維與語言習得能力,同時豐富其文化視野,為未來的學習奠定堅實基礎。我們的課程獲得全球西班牙語教學官方機構 — 西班牙塞萬提斯學院(Instituto Cervantes)認可。

Term 1 學期: 12 lessons 堂, HK\$2,700 Term 2 學期: 9 lessons 堂, HK\$2,025 Term 3 學期: 9 lessons 堂, HK\$2,025

Remarks 備註:

- 1. For total beginners, no previous knowledge of Spanish required. 適合完全初學者,無需任何西班牙語基礎。
- 2. Children under the age of 7 will not be admitted. 本課程不適用於 7 歲以下兒童報讀。

Spanish Masterclass for IBDP IB 西班牙語考試衝刺班

HOLA

Ages 15-17

(N7004)

Time 時間: Saturday 星期六, 15:30-17:00

This Masterclass is designed for students who will be taking Spanish IBDP in their senior secondary years. It aims to ensure comprehensive exam preparation, integrating grammar and vocabulary with writing, reading, and listening skills. Most suitable for IB Spanish students who will take the exam in 2026 or in 2027. The classes will consist of continuous activities for the students to practice all the language skills and eventually to become more familiarized with all the exam components, and develop good oral presentation skills.

這個課程是專為即將在高中最後一兩年應考 IB 西班牙語的學生而設,旨在提供全面的考試準備,結合文法與<mark>詞彙學習,</mark>以及寫作、閱讀和聆聽技巧的訓練。最適合計劃於 2026 或 2027 年應考 IB 西班牙語的學生。課堂將通過一系列活動,幫助學生熟悉各方面考試需要的技能,逐步熟習所有考試部分,並培養良好的口頭表達能力。

Term 1 學期: 12 lessons 堂, HK\$4,200 Term 2 學期: 9 lessons 堂, HK\$3,150 Term 3 學期: 9 lessons 堂, HK\$3,150

Remarks 備註:

• Textbook will be required. Cost of 1 set of textbook and workbook: HK\$600 approx. The students can purchase by themselves or through the course provider. The book set will be used for the whole year.

此課程需使用教科書。教科書及練習本一套費用為港幣 600 元,該套教材將全年使用。學生可自行購買,亦可透過課程機構購買。

 Students who are not into any DP program but wish to join will be considered, subject to a previous assessment of their language level.

<mark>非就讀</mark>文憑課程(DP)學生亦可申請報讀,但須先進行語言程度評估以確認合適程度。

Co-organiser 合辦機構: Spanish World HK 西班牙文化教育社

Medium of instruction 授課語言: Spanish supported by English 西班牙語,使用英語來支援

